



LÄÄNE-VIRU OMAVALITSUSTE LIIDU JUHATUS

KOOSOLEKU PROTOKOLL

Rakvere
Algus kell 13:00, lõpp kell 14:05

15. jaanuar 2018 nr 1

Osaesid: Einar Vallbaum
Maido Nõlvak
Marko Torm

Juhatas Einar Vallbaum
Protokollis Maarika Koiduste

Kutsutud: Aare Purk, Kadrina Vallavalitsuse IT spetsialist

Päevakord

1. VIROL 2018. a I lisaeelarve
2. VIROL büroo struktuur
3. VIROL 2018. a hankeplaan
4. VIROL esindaja rahvakultuuri maakondliku toetuste määramise komisjoni
5. VIROL esindajad Virumaa Kirjandusauhinna žüriis
6. VIROL esindaja Rakvere Ametikooli nõunike kogus
7. VIROL hariduskomisjoni moodustamine
8. VIROL finantseerimiskomisjoni moodustamine
9. Maakonna sümbolika kasutamine ja teenetemärkide väljaandmine
10. Läbirääkimiste alustamine Haridus- ja Teadusministeeriumiga Vaeküla kooli küsimuses
11. VIROL põhikirja muutmine
12. Üldkoosoleku päevakorra kinnitamine

1. *VIROL 2018. a I lisaeelarve*

Sven Hõbemägi tutvustas lisaeelarve eelnõu.

Täpsustatud on ületuleva jäägi ja eelmise aasta laekumata tulude summat.

Täiendavad tulud: riigieelarveline toetus seadusest tulenevate KOV üksuste ühiselt täidetavate ülesannete täitmiseks, KOVide osalus PATEE programmile.

Kulud: VIROLile delegeeritud omavalitsusüksuste ühiselt täidetavate ülesannete täitmiseks, sh tööle võetavate spetsialistide tööjõukuludeks ja kaasnevateks maj.kuludeks, PATEE programmi omaosaluseks.

Toimus arutelu

Otsustati: esitada VIROL 2018.a I lisaeelarve kinnitamiseks VIROL üldkoosolekule.

2. *VIROL büroo struktuur*

Sven Hõbemägi: Seoses tegevuse laienemisega on vajalik tööle võtta vähemalt kaks spetsialisti, neist üks tegeleks turvalisuse, elanikkonna kaitse ja tervisedenduse

teemadega ning teise spetsialisti töövaldkonnaks jääks väliskoostöö ja arendus, sh KOP, lisäülesandena Europe Direct. Juhatus liikmed tutvusid spetsialistide tööülesannete kirjeldustega. Spetsialistid tööle võtta 1. veebruarist 2018. Toimus arutelu.

Juhatus seisukoht: loodavate ametikohtade täitmiseks teha suunatud pakkumine Lääne-Viru Maavalitsuses töötanud sama valdkonna spetsialistidele.

Arutleti, kas oleks otstarbekas VIROLisse tööle võtta IT spetsialist, kes hakkaks tegelema nii VIROLi kui ka VIROLi liikmete andmekaitse temaatikaga. Juhatus jäi seisukohale, et esmalt korraldada kohtumine Andmekaitse Inspektsiooni esindajaga.

Otsustati: võtta arutusele jaanuarikuu üldkoosolekul.

3. VIROL 2018. a hankeplaan

Sven Hõbemägi tutvustas hankeplaani projekti.

Otsustati: esitada hankeplaan kinnitamiseks jaanuarikuu üldkoosolekule.

4. VIROL esindaja rahvakultuuri maakondliku toetuste määramise komisjoni
Rahvakultuuri Keskus tegi VIROLile ettepaneku nimetada oma esindaja maakondliku toetuste määramise komisjoni. Seni esindas VIROLit Kaido Veski, tema volitused lõppesid 31.dets. 2017.

Toimus arutelu.

Otsustati:

1. Võtta jaanuarikuu üldkoosoleku päevakorda.
2. Teha VIROL liikmetele ettepanek esitada kandidaate rahvakultuuri maakondliku toetuste määramise komisjoni liikme kohale.

5. VIROL esindajad Virumaa Kirjandusauhinna žüriis

Toimus arutelu.

Otsustati:

1. Võtta jaanuarikuu üldkoosoleku päevakorda-
2. Teha VIROL liikmetele ettepanek esitada kandidaate Virumaa Kirjandusauhinna žürii liikme kohale.

6. VIROL esindajad Rakvere Ametikooli nõunike kogus

Sven Hõbemägi teatas, et HTM on tundnud huvi, kas Andrus Blok jätkab VIROLi esindajana Rakvere Ametikooli nõunike kogus või nimetatakse uus esindaja.

Toimus arutelu.

Juhatus seisukoht: VIROL üldkoosolekul nimetada uus esindaja.

Otsustati:

1. Võtta arutusele jaanuarikuu üldkoosolekul.
2. Teha VIROL liikmetele ettepanek esitada kandidaate Rakvere Ametikooli nõunike kogu liikme kohale.

7. VIROL hariduskomisjoni moodustamine

Toimus arutelu.